



COMMUNIQUE N° D1/22/197 MINFOPRA/SG/DDRHE

Le Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative communique:
The Minister of the Public Service and Administrative Reform hereby announces:

Sont déclarés admissibles aux épreuves orales du concours de formation des 27, 28 septembre, 1^{er} et 02 octobre 2022 pour le recrutement de quinze (15) élèves Maîtres d'Education Physique et Sportive (MEPS) dans les Centre Nationaux de la Jeunesse et des Sports (CENAJES) de Bamenda, Bertoua, Dschang et Garoua, session 2020, les candidats dont les noms suivent, classés par ordre alphabétique.

The following The following candidates, placed in alphabetical order, are hereby declared successful in the physical and written parts of the scholarship competitive examination of 27, 28 September, 1st and 2 October 2022 to recruit 15 (fifteen) student Sports and Physical Education Teachers (MEPS) into the National Youths and Sports Centres (CENAJES) of Bamenda, Bertoua, Dschang and Garoua, 2022 session.

Il s'agit de / *They are:*

1. CANDIDATS EXTERNES / EXTERNAL CANDIDATES

N°	Matricule/ Service No.	Noms et Prénoms/ Names
1.	MEPSF001	ADOUOTH MOMENI LINA FLEUR
2.	MEPSM246	ALHADJI TALA
3.	MEPSR109	AVEBE ZOUAM FREDDY JUNIOR
4.	MEPSR112	BADAWE ANDRE
5.	MEPSG199	BANANG BONGA
6.	MEPSR113	BAYANG NICOLAS
7.	MEPSR115	BEYECK A ZIEM ANDRE PATRICK
8.	MEPSR118	BOMA NKAN MICHAEL DUVAL
9.	MEPSM253	BRAHIM GORANGA
10.	MEPSG207	DJEINABOU NASSOUROU
11.	MEPSM259	DOUSWE SADOU ROMEO
12.	MEPSL183	EBA'A AUREL MICHEL
13.	MEPSR401	EKO RENE TONDO



14. MEPSR132 EYENGA BERNADETTE ALICE
15. MEPSF002 GAHWANYIN FANNY SEMMY
16. MEPSM262 HAMIS MAHAMAT
17. MEPSL184 IJANJA CATHERINE II
18. MEPSG218 MAFINA LAWINI ROBERT KING
19. MEPSF019 MAYOUOGHOUE ASSIATOU
20. MEPSE062 MBOMBE ALADJI MODESTE
21. MEPSR150 MEGUETSA JOVANIE
22. MEPSD095 MESSOUE EDJELE BRICE
23. MEPSR160 NDAKRA ALBERT
24. MEPSR161 NDENGUE BINA LYDIE JEANNETTE
25. MEPSR100 NGEMEBAH QUENTIN NDIONE
26. MEPSR167 NIGA EUGENE CEDRIC
27. MEPSR168 NJIMOLUH PEFOURA ADAMOU MALICK JABER
28. MEPSB036 NTONGHAI CLOVIS BINYUI
29. MEPSR169 NYADA BASILE DONALDO YVES
30. MEPSR172 OUMAROU NGAÏ KO SO SIMPLICE
31. MEPSR175 TAGUIA TCHOUINGUIA GEORDANE
32. MEPSG232 TIZHE JACOB II
33. MEPSB038 UCHACHIBI KELLY
34. MEPSD098 YANGA NSAMB VICTOR AUBIN
35. MEPSE087 ZANGA AUBRY JULIE



2. CANDIDATS INTERNES / INTERNAL CANDIDATES

- FAP/FAP

N°	Matricule/ Service No.	Noms et Prénoms/ Names
----	---------------------------	---------------------------

1. IFMEPR01 NOFE CATHERINE

Les candidats admissibles munis de leur carte nationale d'identité et du récépissé de dépôt du dossier passeront les épreuves orales desdits concours au choix, en présentiel à l'INJS (Yaoundé) ou par visioconférence, le mercredi 26 octobre 2022 à 07 heures précises.

Successful candidates along with their national identity cards and acceptance slips shall take the oral part of these exams by a means of their choice, either by their physical presence at NIYS in Yaounde or by videoconference, on Wednesday 26 October 2022 at 7 a.m. prompt.

Les candidats admissibles désireux de passer les épreuves orales par visioconférence sont invités à se faire enregistrer à la délégation régionale de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative la plus proche de leur lieu de résidence, au plus tard le mardi 25 octobre 2022 à 15 heures 30 minutes.

Successful candidates wishing to take their orals by video conference are requested to get themselves registered at the Regional Delegation of the Public Service and Administrative Reform closer to their area of residence, latest Tuesday 25 October 2022 at 3:30 p.m.

Yaoundé, le 20 OCT 2022

Le Ministre de la Fonction Publique
et de la Réforme Administrative
*The Minister of the Public Service
and Administrative Reform*



JOSEPH LE